
Informacje przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnych 

1. Dnia 29 listopada 2024 r. wiceprzewodnicząca rady Miasta i Gminy Kórnik 
Małgorzata Skrzypczak oraz radni: Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Helena 
Świdurska, Adam Lewandowski uczestniczyli w koncercie „Jazz na góralską 
nutę” w hołdzie Władysławowi hr. Zamoyskiemu w Muzeum Ziemi Średzkiej 
„Dwór w Koszutach”. Organizatorem wydarzenia było „Stowarzyszenie 
Teatralne Legion” przy wsparciu „Fundacji Zakłady Kórnickie”. Fantastyczna gra 
utalentowanych muzyków oraz świetna gra aktorów przedstawiających 
poszczególne sceny z życia hrabiego zachwyciły licznie zgromadzoną 
publiczność. 
 

2. 06.12.2024 r. radna Danuta Paluszkiewicz reprezentowała Radę MiG Kórnik i 
uczestniczyła w Jasełkach pt. „W miasteczku Aniołów” organizowanych w 
przedszkolu nr 2 w Kórniku.  
 

3. Dnia 7 grudnia 2024 r. wiceprzewodnicząca Rady MiG Kórnik Małgorzata 
Skrzypczak uczestniczyła w organizowanym przez Kórnicki Ośrodek Kultury 
„Kórnickim Mikołaju”.  
 

4. W dniu 9.12.2024 radny Jerzy Walczyk wziął udział w spotkaniu Świątecznym 
Seniorów w Kamionkach. 
 

5. Dnia 13.12.2024 r.  reprezentacja Rady MiG Kórnik w składzie przewodnicząca 
Anna Maria Andrzejewska, wiceprzewodnicząca Małgorzata Skrzypczak, 
wiceprzewodniczący Jarosław Janowski oraz radni Danuta Paluszkiewicz, 
Adam Lewandowski uczestniczyli w Wigilijnej Gali klubu kolarskiego UKS TFP 
Jedynka Kórnik. Gala została zorganizowana w Sali OSP Kórnik. Złożono 
podziękowania zawodnikom, trenerom a w szczególności p. Robertowi 
Taciakowi za kolejny sezon sukcesów.   
 

6. Dnia 13.12.2024 r. burmistrz Przemysław Pacholski a także reprezentacja Rady 
MiG Kórnik w składzie przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska, 
wiceprzewodnicząca Małgorzata Skrzypczak, wiceprzewodniczący Jarosław 
Janowski oraz radni Danuta Paluszkiewicz, Adam Lewandowski, Iwona 
Kosmalska, Michał Buchwald uczestniczyli w Wigilijnej Gali klubu sportowego 
Kotwica Kórnik. Gala została zorganizowana w Kórnickim Centrum Rekreacji i 
Sportu OAZA w Kórniku. Złożono podziękowania zawodnikom, trenerom oraz 
działaczom życząc kolejnych sukcesów piłkarskich w kolejnym sezonie. 
 

7. Dnia 13.12.2024 r. radne Helena Świdurska wraz z Dorotą Łuczak uczestniczyły 
w spotkaniu wigilijnym KGW Siła Kobiet Kamionki. 
 

8. W sobotę 14.12.2024 r. została zakończona akcja zbierania darów dla 
podopiecznych ze schroniska w Skałowie. Przeprowadzana była w 6 
przedszkolach, żłobku i sklepie w północno – zachodniej części gminy oraz w 
szkole podstawowej w Radzewie. Zebrano i przekazano spore ilości karm, kocy, 
pościeli, kuwet, poduszek, zabawek. 



Zbiórkę poprowadziła przewodnicząca Rady MiG Kórnik Anna Maria 
Andrzejewska. W zbiórce uczestniczyli również radni Michał Buchwalda i 
Jarosław Janowski a także wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  
Wszystkim darczyńcom oraz instytucjom w lokalach których była możliwość 
przeprowadzenia zbiórki  jeszcze raz serdecznie dziękujemy! 
 

9. Dnia 14 grudnia 2024r. burmistrz Miasta i Gminy Kórnik Przemysław Pacholski 
oraz przewodnicząca Rady MiG Kórnik Anna Maria Andrzejewska a także radny 
Adam Lewandowski mieli zaszczyt otwierać piąty Jarmark Świąteczny w 
Kórniku. Na Jarmark przybyli również wiceprzewodnicząca Rady MiG Kórnik 
Małgorzata Skrzypczak oraz radne Danuta Paluszkiewicz i Helena Świdurska.  
 

10. 14 grudnia 2024r. przewodnicząca Rady MiG Kórnik Anna Maria Andrzejewska 
uczestniczyła w spotkaniu wigilijnym Stowarzyszenia emerytów i rencistów 
SENIOR z Borówca. Przekazała życzenia świąteczne i noworoczne życząc 
wszystkim członkom Stowarzyszenia zdrowia, szczęścia i miłości. 
 

11. Dnia 14 grudnia 2024r. radny Adam Lewandowski reprezentował Radę MiG 
Kórnik w uroczystym spotkaniu wigilijnym Stowarzyszenia Byłych Żołnierzy 31 
kdr OP w Kórniku. Przekazał życzenia świąteczne i noworoczne wszystkim 
członkom Stowarzyszenia i ich rodzinom.  
 

12. Dnia 18 grudnia 2024 r. Adam Lewandowski reprezentował Radę MiG Kórnik w 
obecności wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego w spotkaniu świąteczno-
noworocznym Kolegium Prezesów Rodzinnych Ogrodów Działkowych z terenu 
MiG Kórnik. Wszyscy przełamali opłatek wigilijny oraz złożyli działkowcom 
najserdeczniejsze życzenia zdrowia i wszelkiej pomyślności.  
 

13.  W dniu 18.12.2024 r. radny Michał Buchwald uczestniczył w przedstawieniu 

"Dziewczynka z zapałkami" zorganizowanym w szkole podstawowej w 

Radzewie.  

 

14. W dniu 19.12.2024 r. radni Michał Buchwald, Wojciech Fieduk oraz Maciej 

Brylewski uczestniczyli w uroczystej Gali klubu sportowego UKS Radzevia w 

Radzewie. 

 
 
 

 

 

 


